
Je rešitev res rešitev?
Kadar je govora o stanovanjskih

problemih Ijudi z najnižjimi dohodki,
se marsikdo precej na hitro zadovolji
s predlogom, češ, dajte jim najemno
stanovanje, pa bo vse v redu. Odmi-
slimo za trenutek dejstvo, da nam
najemnih stanovanj zaenkrat primanj-
kuje in nam jih še nekaj časa bo ter
si oglejmo konkreten primer, ki prav
gotovo ni osamljen.

Ob rekonstrukciji Goriške ceste je
nastal problem hišice, v kateri je živel
upokojeni železničar. Kočico bi bilo
nujno potrebno podreti in družino
preseliti. Našli so primerno stanova-
nje, toda problem s tem še zdaleč ni
bil rešen. Izkazalo se je namreč, da
bi meral »srečnež« v novem stano-
vanju odriniti za najemnino, central-
no kurjavo in vse ostale prispevke
vep kot polovico skromne pokojnine
(ki znaša nekaj čez sto starih tisoča-
kov). Je najemno stanovanje potem-
takem res rešitev? K sreči so opisani
primer vendarle rešili in sedaj dru-
žina že stanuje v stanovanju, ki ga
je odstopila JLA. Toda, problem ven-
darle daje misliti...


